
     Markéta Veselá představila velmi výstižně svoji práci. Vedoucí práce doc. M. zlatohlávek se dotkl 
obtížnosti tématu, zejména při absenci odborné literatury. Práci doporučil k obhajobě. Oponent 
zdůraznil ve svém posudku dobrou úroveň technologické části. Kriticky se vyjádřil k druhé části práce, 
kterou považuje za příliš deskriptivní, poukázal na absenci katalogu. Doporučil ji k obhájení. M. Veselá 
se vyjádřila k připomínkám a snažila se obhájit koncepci práce.


